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ZAPISNIK

2. izredne seje Sveta Cetrtne skupnosti Dravlje, ki je bila v sredo, 03. aprila 2013.
Seja je potekala v dveh delih, in sicer: deljavne obravnave, kjer so bili prisotni tudi obdani in
predstavniki OPPN in del ko je Svet oblikoval stali5de do dopolnjenega osnutka OPPN.

Sejo je sklical in vodil predsednik Sveta eetrtne skupnosti Dravlje Marko Zibelnik. Drugi del
seje se je zvodno snemal v skladu z dogovorom na 2. seji Sveta eetrtne skupnosti Dravlje.

Na seji so bili navzodi 6lani sveta:
Franci coLJA, Anton FLORJANCIC, Milos JORGACEVSKI, Pavel Peter KAVele,
Marija Ana KUzNtK, Metka MACAROL-HITI, Maks sEST, MatjaZ SPAT, Silvan
STOTEIJ, MArKO ZIBELNIK, ROK ZABJEK.

Ostali navzodi:
TomaZ LEVICAR - OUP MU MOL, Mojca KALAN SneeC - Sabec Kalan Sabec-Arhitekti,
Jana KLEMENeIe - Sabec Kalan Sabec-Arhitekti, Boris MILEVOJ - Factor nepremidnine
d.o.o., Stane GLAVAN - Factor nepremidnine d.o.o., Nata5a KRZAN - SLS MU MOL,
Simon Stnrutf - SLS MU MOL, na prvem delu seje oz. javni obravnavi je bilo prisotnih tudi
od 50 do 60 krajanov.

Seja se je pridela ob 17.00 uri ob navzodnosti 1 1 . dlanov Sveta od 15 dlanov.

Predsedujodije odprl razpravo o dnevnem redu, ki so ga 6lani Sveta prejeli s sklicem seje.
Razprave ni bilo zato je predsedujo6i dal na glasovanje predlog dnevnega reda:

1. Javna obravnava gradiva dopolnjenega osnutka Odloka o obdinskem podrobnem
prostorskem nadrtu 191 Podutik Kamna Gorica - zahod in 34 Cesta Andreja
Bitenca - Poduti5ka (del)

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 10 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 10 dlanov Sveta.

Dnevni red je bil sprejet.

AD 1.

JAVNA OBRAVNAVA GRADIVA DOPOLNJENEGA OSNUTKA ODLOKA O
oBEINSKEM PoDRoBNEM PROSTORSKEM NAERTU {91 PoDUTIK KAMNA

GORTCA - ZAHOD rN 34 CESTA ANDREJA BTTENCA - PODUTTSKA (DEL)

Prvi del seje z javno obravnavo gradiva OPPN je potekal v veliki dvorani na Draveljski 44.
Dogodka se je udeleZilo vedje Stevilo krajanov - od 50 do 60 oseb, z obmodja OPPN in
okolice obmo6ja projekta.
Predsednik Sveta eetrtne skupnosti Dravlje Marko Zibelnik je pozdravil vse navzode in
predal besedo TomaZu Levidarju, ki je podal namen javne razgrnitve in obravnave
dopolnjenega osnutka OPPN, ki obsega zemlji5da s parcelnimi Stevilkami. 142911,142915,
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142917 , 143213, 45411, 45412, 45511, 45512, 45513, 45615, 49412, 506/1, 50612, 507, 508/1,
50812,509/1, 509/3, 50914,509/5, 509/6, 50917,509/8, 51011,510/3, 51014,510/5, 510i6,
51213, 512t4, 513t2, 513/3, 51314, 51315, 514, 51511 , 51512, 54011 , 54012, 54013, 54112,
542t10, 542t2,542t2, 542t3,542t4, 54215, 54216, 54217, 54218, 54219, 54311, 543113, 54412,

544121,544128,54419,54419,547111,54712, in 619/3, ter dele zemlji5d s parcelnimi
Stevilkami: 1399, 142914, 142918, 143214, 1493,49311,49312,49411,50215,50215,505/1,
505t24, 505t25, 505/38, 505/39, 505t40, 505141, 51612, 51614, 51812, 52813, 52815, 530/10,
530t2, 530/3,530/7, 53111, 53112, 535/3, 53517, 535/8, 536/1, 539/3, 544115, 544118,
544120, 544122, 544124, 544125, 544126, 544129, 544132, 54414, 54714, 60114,601/5, 61413,
618/3, 61814 in 619/8, vse v katastrski obcini (1755) Glince
Mojca Kalan Sabec je v nadaljevanju obrazlolila in predstavila - shematsko in slikovno,
vsebino osnutka OPPN.
Po zakljudeni predstavitvi so navzo6i podali vpra5anja oz. pripombe na razgrnjeno gradivo.

Vpra5anja in pripombe so se nanaiale na obmo6je, ki ga ureja OPPN in na Sir6e obmodje,
ki se nahaja v bli2nji oziroma Sir5i okolici obmo6ja urejanja. Odgovore so podajali:
predstavnika investitorja - Factor nepremidnine d.o.o., predstavnik Oddelka za urejanje
prostora mestne uprave Mestne obdine Ljubljana in predstavnica izdelovalca projekta -
Sabec Kalan Sabec - Arhitekti.
lzpostavljeni so bili naslednji problemi:

a) Pripombe in vpra5anja, ki so se nana5ala na obmodje, ki ga ureja OPPN:
. Vpra5anja glede bloka 5t. 5.
. Vpra5anja glede objekta, ki po OPPN sega tudi na obmodje sosednje parcele.
. Obdani s predmetnega obmodja OPPN so opozarjali na neodgovarjanje na njihova

vpra5anja in pobude s strani Mestne obdine Ljubljana.
Lastniki nepremidnin na obmodju urejanja OPPN so bili opozorjeni glede na6ina podajanja
pripomb v 6asu javne razgrnitve dokumenta.

b) Vpra5anja in pripombe, ki so se nana5ale na Sir5e obmodje, ki se nahaja v bliZnji
oziroma Sir5i okolici obmodja urejanja OPPN.

o Problem Ze obstojede dotrajane komunalne infrastrukture v Sir5i okolici obmodja
urejanja.

. Vpra5anja glede komunalne infrastrukture, ki jo je potrebno 5e zgraditi - Mestna
obdina Ljubljana obljublja Ze vrsto let.

. Problem prometne infrastrukture - nana5a se predvsem na Cesto Andreja Bitenca,
kjer ni plocnikov, cesta je nevarna za udeleZence v prometu, ni avtobusne povezave.

. lzpostavljen je bil problem pasjih iztrebkov.

V okviru javne obravnave so obdani izpostavili probleme oziroma skrb, da so pozabljeni od
ob6ine in z mislijo, da tisto kar jim je bilo obljubljeno, ne bo nikoli realizirano. Vedno se najde
denar za nove projekte, le za ljudi ni posluha.
lzrazili so ogordenje nad obstojedo infrastrukturo. Zahtevali so rekonstrukcijo in celotno
infrastrukturno ureditev Ceste Andreja Bitenca oziroma povezovalnih cest do obmodja, ki ga
ureja OPPN, sem spada tudi del Kamnogori5ke ceste. Obmodje je potrebno povezati tudi z
javnim potni5kim prevozom. lzpostavljena je bila avtobusna povezava, obljubljena ob
graditvi stanovanjskega naselja Krivec, ki pa je do danes 5e ni.
Obdani severno od Ceste Andreja Bitenca se bojijo padavinskih voda - pravijo, da sta dva
kanalizacijska voda v okviru projekta premalo za tolik5no kolidino vode. Trdijo, da
pripravljavci projekta ne poznajo situacije na terenu - ne vedo za kolik5ne koli6ine vode
lahko gre. Spra5ujejo se, kaj bo, ko voda iz pobocja ne bo imela ved kam odtekati - sedaj
se zliva na obmodje OPPN.
Ob6ani so zahtevali, da naj pride nekdo od odgovornih oziroma pristojnih z Mestne obdine
Ljubljana, da odgovori na vpra5anjazakl do sedaj ni bila realizirana ureditev komunalne in
prometne infrastrukture na obmodju Ceste Andreja Bitenca, kdaj bo pri5lo do realizacije le{e
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in zakaj gradijo nova stanovanjska naselja, ko pa je v Mestni obdini Ljubljana 2e tako dovolj
stanovanj, ki se ne prodajo in so praz-na.

Obdani so se strinjali, da tak5ne ureditve, kakor jo predvideva OPPN, nodejo, saj se bojijo
da bo projekt 5e dodatno obremenil okolje in s tem poslabSal Zivljenjske pogoje. lzpostavili
so tudi finandno nelzmolnost investitorja, da bo lahko realiziral zastavljeni projekt. V
primeru nezmoZnosti dokondanja projekta lahko na sedanjem zelenem obmodju ostane
>gradbena jama<<, ki bo tam ostala 5e leta in od katere ne bo imel koristi nihde, najmanj pa
okoliSki prebivalci.
Obdani so sicer projekt pohvalili, vendar so se vsi strinjali, da je potrebno najprej re5iti
obstojede probleme, Sele na to se lahko izvlajo novi projekti.
Predstavniki Mestne ob6ine Ljubljana, izdelovalca projekta in investitorja so tekom ruzptave
odgovarjali na vpraSanja, ki so se posredno in neposredno nana5ala na na6rtovan projekt
OPPN. Odgovorov niso mogli podajati na vpraSanja, ki so se v vedini nana5ala na Sir5e
podrodje ob obmodju, ki ga ureja OPPN (realizacija komunalne in prometne infrastrukture).
Ob koncu so bili razpravljavci oziroma obiskovalci ponovno opozorjeni, da je potrebno vse
pripombe in predloge do konca javne razgrnitve, 11. aprila 2013, v pisni obliki poslati na
Oddelek za urejanje prostora Mestne uprave Mestne obdine Ljubljana, Poljanska 28,
Ljubljana ali na elektronski naslov urbanizem@ljubljana.si. ee bo pripombe in predloge
podal lastnik nepremidnine na predmetnem obmodju, mora poleg podatkov o nepremiinini
navesti 5e svoje ime in priimek ter naslov. Mestna obdina Ljubljana bo proucila prispele
pripombe in predloge ter do njih zavela stali5de, ki ga bo objavila na spletni strani Mestne
obdine Ljubljana (http://ljubljana.si) in posredovala Cetrtni skupnosti Dravlje.

Razprava je trajala dobri dve uri in se zaradi zasedenosti dvorane morala zaklju6ila 19.10
uri. Po kondani razpravije predsednik Sveta eetrtne skupnosti Dravlje povabil 6lane Sveta v
sejno sobo, da bi oblikovali stali5de Cetdne skupnosti Dravlje do razgrnjenega OPPN.

2. izredna seja Sveta Cetrtne skupnosti Dravlje sklicana na dan 03.04.2013 se je
nadaljevala 5e isti dan - ob 19.30 uri, v prostorih na Draveljski 44.

Glede na javno razpravo je predsedujodi pozval dlane Sveta k oblikovanju stali5da do
OPPN, ki ga bo Svet eetrtne skupnosti Dravlje posredoval Oddelku za urejanje prostora
Mestne uprave Mestne obcine Ljubljana.

Predsedujodije odprl razpravo, v okviru katere so dlani Sveta zavzeli mnenje obdanov glede
urejanja komunalne in prometne infrastrukture v okolici obmodja OPPN. elani Sveta so se
strinjali, da mora biti komunalna in prometna infrastruktura urejena pred zadetkom faze
urejanja stanovanjskega dela. Torej, da je urejen infrastrukturni del - tako v okviru Sir5e
okolice kakor tudi samega obmodja, ki ga ureja OPPN, predpogoj za realizacijo
stanovanjskega dela projekta. Potrebno je najprej zagotoviti bolj5e Zivljenjske pogoje
obstojedim prebivalcem, ki dakajo na obljube Ze vrsto let, Sele nato pridejo na vrsto novi
projekti.

Po zakljudeni razpravije predsedujoci dal na glasovanje.

PREDLOG SKLEPA 5t. 1l2izr:

Svet Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obdine Ljubljana se je seznanil z gradivom
dopolnjenega osnutka Odloka o ob6inske podrobnem prostorskem nadrtu 191
Podutik Kamna Gorica - zahod in 34 Cesta Andreja Bitenca - PodutiSka (del).

Na podlagi javne razprave o dopolnjenem osnutku Odloka o obdinske podrobnem
prostorskem nadrtu 191 Podutik Kamna Gorica - zahod in 34 Gesta Andreja Bitenca -
PodutiSka (del), ki je potekala v sredo, 03.04.2013, na sedeZu detrtne skupnosti
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Dravlje, Draveljska 44, predlaga Cetrtna skupnost Dravlje Mestne obdine Ljubljana
Oddelku za urejanje prostora Mestne uprave Mestne obiine Ljubljana sledede:

- najprej je potrebno v celoti urediti infrastrukturo povezovalnih cest, in
sicer: Cesto Andreja Bitenca od avtoceste do Poduti5ke ceste ter
KamnogoriSko cesto od Ple5ideve ulice do Geste Andreja Bitenca. Sele
potem se gre v urejanje obmo6ja, ki ga zajema omenjeni dopolnjeni
osnutek Odloka obdinskega podrobnega prostorskega nadrta, kjer se
najprej uredi infrastrukturni del in Sele nato se preide na realizacijo
stanovanjskega dela projekta.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 10 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 10 dlanov Sveta.

Sklep 'll2izr je bil sprejet.

Predsedujodi je ugotovil, da je dnevni red izdrpan. Sejo Sveta eetrtne skupnosti Dravlje je zakljudil ob
20.00 uri.

Zapisala:
NataSa KrZan
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u\JCo/ir-

Marko Zibelnik

Dravlje
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